

崇基學院神學院／文化及宗教研究系 誠聘 神學院院長 及 教授／副教授

崇基學院神學院乃香港中文大學文化及宗教研究系的一個學術單位，提供神學研究和基督教研究課程。神學院聯同香港四所宗派教會（中華基督教會香港區會、五旬節聖潔會、崇真會和循道衛理聯合教會）致力訓練教牧人才，提高信徒的神學質素，以及提升神學研究學術水平。有關學系與神學院的資料可於 <http://www.crs.cuhk.edu.hk/> 和 <http://www.cuhk.edu.hk/theology/> 查閱。現公開徵聘上述職位，歡迎應徵或提名。

應徵者須（i）持相關神學學科之哲學博士學位或神學博士學位；（ii）有可出任教授／副教授之履歷；（iii）與崇基學院神學院和其支持宗派有深厚淵源；（iv）具神學教育經驗和優秀學術研究成果（以及獲資助的研究基金項目）；（v）具牧養經驗，包括義務教會領導工作；（vi）有行政經驗；及（vii）中英文能力（包括普通話）良好。

受聘者將獲聘為文化及宗教研究系及崇基學院神學院之教授或副教授，並同時出任崇基學院神學院院長一職。受聘者需於校內住宿。先以合約形式聘用，任期可達三年，期於二零二零年八月到任，約滿經雙方同意可以較長期合約或長職續聘。（截止日期為二零一八年十二月二十日）

Divinity School of Chung Chi College, Department of Cultural and Religious Studies Director and Professor/Associate Professor

(Closing date: December 20, 2018)

The Divinity School of Chung Chi College is an academic unit in the Department of Cultural and Religious Studies of The Chinese University of Hong Kong, offering study programmes in Theology and Christian Studies. Together with four supporting Churches (the Church of Christ in China (Hong Kong Council), the Tsung Tsin Mission, the Methodist Church, and the Hong Kong and Pentecostal Holiness Church), the School also aims at training pastoral workers, raising the level of theologizing of the laity, and promoting theological research. Further information on the Department and the Divinity School is available at <http://www.crs.cuhk.edu.hk/> and <http://www.cuhk.edu.hk/theology/> respectively. The School now invites applications and nominations of qualified candidates for the above post.

Applicants should have (i) a relevant PhD or ThD degree; (ii) an established record of scholarship appropriate for an academic appointment at Professor/Associate Professor level; (iii) solid relationship with the Divinity School of Chung Chi College and the supporting Churches of the School; (iv) experience in providing theological education and outstanding publication records (as supported by evidence of funded projects); (v) pastoral experience, including voluntary church leadership work; (vi) administrative experience; and (vii) a good command of English and Chinese (including Putonghua).

The selected candidate will be offered an academic appointment (at Professor or Associate Professor rank) jointly in the Department of Cultural and Religious Studies and the Divinity School of Chung Chi College, to be held concomitantly with an appointment also as the Director of the Divinity School of Chung Chi College. The appointee will be required to reside on campus.

Appointment will initially be made on contract basis for up to three years commencing August 2020, which, subject to mutual agreement, may lead to longer-term appointment or substantiation later.